
                                                   Protokół Nr 2/05 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
                             odbytego w dniu 9.lutego 2005 roku 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 20.15 po zakończeniu posiedzenia Komisji Budżetu 
i Finansów. 
Obecni według załączonej listy. 
Porządek posiedzenia w załączeniu. 
Przebieg posiedzenia Komisji był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie i przyjęcie porządku. 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Bogdan Żurawski. 
Przegłosowano porządek: 
za – jednogłośnie 
 
Ad 2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 

- zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do realizacji przedsięwzięcia  
      termomodernizacyjnego „Termomodernizacja budynku położonego przy  
      ulicy Dąbrowszczaków 16 w Białogardzie. 

Projekt przedstawił Zastępca Burmistrza, Zbigniew Raczewski. 
Przegłosowano: 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymał się – 3 
Opinia pozytywna. 
 

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2005, 
Projekt przedstawił Zastępca Burmistrza, Zbigniew Raczewski. 
Przegłosowano: 
za – 6, przeciw – 0, wstrzymał się – 1 
Opinia pozytywna. 
 

- zgody na przekazanie środków pieniężnych zgromadzonych przez Miasto Białogard 
w ramach składki członkowskiej na koncie inwestycyjnym Związku Miast i Gmin 
Dorzecza Parsęty na inne cele Związku. 

Projekt przedstawił Zastępca Burmistrza, Zbigniew Raczewski. 
Przegłosowano: 
za – 5, przeciw – 0 , wstrzymał się – 3 
Opinia pozytywna. 
 

- zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć  
termomodernizacyjnych budynku Szkoły Podstawowej Nr 3 w Białogardzie i budynku 
mieszkalnego przy ulicy Dąbrowszczaków nr 16 w Białogardzie. 

Projekt przedstawił Zastępca Burmistrza, Zbigniew Raczewski.  
Przegłosowano: 
za – 6, przeciw – 0 , wstrzymał się – 1 
Opinia pozytywna.  
 

- zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta 
Białogard na lata 2003 – 2006. 

Projekt przedstawił Zastępca Burmistrza, Zbigniew Raczewski.  
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Głosy w dyskusji: 
 
L.Wojcinowicz – zapytał jakie będą koszty całkowite dotyczące Szkoły Nr 3 i budynku przy 
ulicy Dąbrowszczaków nr 16, 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że będą znane dopiero po rozstrzygnięciu przetargu. 
Wprowadzona jest szacunkowa wartość inwestycji. 
B.Lipiński – zapytał czy popełniono błąd , czy ktoś poniesie konsekwencje . I tu jest właśnie 
błąd. 
Zastępca Burmistrza – w jakiejś części popełniono błąd. 
A.Adamczewski – powiedział, że jeżeli błąd jest merytoryczny to trzeba wobec winnych 
wyciągnąć konsekwencje. 
L.Wojcinowicz – zapytał, kto wykona adaptację tych pomieszczeń na mieszkania, wszelkie  
instalacje. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że będą to mieszkania komunalne w stanie do 
wykończenia. Będą zrobione posadzki, zewnętrzne drzwi. Do pomalowania będą ściany. 
Dwa mieszkania będą dla osób niepełnosprawnych, one będą w pełni wykończone. 
Przegłosowano: 
za – 8 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 
 
Ad 3 Sprawy różne. 
Nie zgłoszono      
 
Ad 4 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono o godzinie 21.05. 
 
Protokółowała: D.H.-Sz.                                                 Przewodniczący Komisji: 
                                                                                                Bogdan Żurawski 


